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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 50 af 25. oktober 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mikkel Dirks 
  

30. oktober 2019 
J.nr. 2019 - 9995 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 50 

Offentligt
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvordan ministeren er kommet frem til det eksakte esti-

mat for behovet for at investere ekstra midler i at få rettet op på ejendomsskattesystemet. 

 

Svar 

De ekstra midler er afsat med udgangspunkt i en konkret vurdering af bevillingsbehovet 

på ejendomsområdet og boligskatteområdet i 2020. Bevillingsbehovet til ejendoms- og 

boligskatteforliget vedrører midler til programorganisationerne, udgifter til at tilrette skat-

tevæsenet eksisterende it-systemer, udvikling af et nyt ejendomsvurderingssystem, ny sy-

stemunderstøttelse til de nye ordninger i boligskatteforliget, drift af ejendomsvurderings-

systemet og tilhørende sags- og klagesagsbehandling.   
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